

Terms and Conditions	الشروط والأحكام
<p>1. These Terms and Conditions comprise the Samsung Shop App welcome offer (“Offer”) which is provided by Samsung and designed for customers purchasing from the Shop App Store (The “Shop App”) where they shall be eligible to receive a discount (“Discount”).</p>	<p>1. تشمل هذه الشروط والأحكام على العرض الترحيبي لتطبيق Samsung Shop ("العرض") الذي تقدمه Samsung والمصمم لعملاء محددين يشترون من Shop App Store ("Shop App") حيث سيكون مؤهلين للحصول على خصم ("الخصم").</p>
<p>2. The Offer is valid from 6 February 2024 until 29 February 2024 (“Offer”) and is applicable only on the purchase of Products available in in the United Arab Emirates and Student EPP on the Shop App.</p>	<p>2. يسري العرض من 6 فبراير 2023 حتى 29 فبراير 2024 ("فترة العرض") وينطبق فقط على شراء المنتجات المتوفرة في دولة الإمارات العربية المتحدة و متجر الطلاب على تطبيق المتجر.</p>
<p>3. Customers may receive 10% Discount up to 200 AED when purchasing from the below categories (“Products”):</p> <ul style="list-style-type: none"> - Mobiles, tablets, accessories and wearables. - Home appliances. - TVs and sound devices - Monitors. 	<p>3. يمكن للعملاء الحصول على خصم 10% يصل إلى 200 درهم عند الشراء من الفئات التالية ("المنتجات"):</p> <ul style="list-style-type: none"> - الهواتف المحمولة والأجهزة اللوحية والملحقات والأجهزة القابلة للارتداء. - الأجهزة المنزلية. - التلفزيونات و الاجهزة الصوتية. - الشاشات.
<p>4. The Offer is applicable for the first time purchase on the Shop App.</p>	<p>4. يسري العرض على عمليات الشراء لأول مرة فقط على Shop App</p>
<p>5. The customer must be signed-in to avail the Discount.</p>	<p>5. يجب على العميل تسجيل الدخول للاستفادة من الخصم</p>
<p>6. The Discount will be automatically applied when adding the Products to cart, for signed-in customers.</p>	<p>6. سيتم تطبيق الخصم تلقائيًا عند إضافة المنتجات إلى سلة التسوق للعملاء الذين قاموا بتسجيل الدخول.</p>
<p>7. The final welcome Offer Discount will be calculated based on the final order amount after discount deductions and Samsung Rewards points redemption.</p>	<p>7. سيتم احتساب مبلغ الخصم النهائي لعرض الترحيبي بناءً على مبلغ الطلب النهائي بعد الخصم واسترداد نقاط مكافآت Samsung</p>
<p>8. Customers shall not be able to avail of the Offer after the last day of the Offer Period.</p>	<p>8. لا يحق للعملاء الاستفادة من الخصم بعد انتهاء مدة سريان العرض.</p>
<p>9. Samsung at all times reserves the right to:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Correct any error, inaccuracy or omission in Website content at any time without prior notice or liability to you or any other person; • Change at any time the Products and services advertised or made available for sale on the Website, the prices, fees, charges and specifications of such Products and services, any promotional offers and any other Website content without any notice or liability to you or any other person; 	<p>9. تحتفظ شركة Samsung في جميع الأوقات بالحق في:</p> <ul style="list-style-type: none"> • تصحيح أي خطأ أو عدم دقة أو إغفال في محتوى الموقع في أي وقت دون إشعار مسبق أو مسؤولية تجاهك أو تجاه أي شخص آخر؛ • تغيير في أي وقت المنتجات والخدمات المعلن عنها أو المتاحة للبيع على الموقع، والأسعار والرسوم والمصاريف ومواصفات هذه المنتجات والخدمات، وأي عروض ترويجية وأي محتوى آخر على الموقع دون أي إشعار أو مسؤولية تجاهك أو تجاه أي شخص آخر. شخص؛

10. The Offer shall at all times be subject to availability such as product stocks, quantities, models, colors and complimentary gifts.

11. Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion, to terminate or modify the Offer or to modify these Terms and Conditions at any time prior to or during the Offer Period.

12. Samsung and its partners shall not be liable in the event of delay and/or non-performance of any of its obligations under these Terms and Conditions in the event of: quarantine restriction caused by the outbreak of any national or international pandemic; any other restriction issued by the federal government of the United Arab Emirates or state Government in any of the emirates; or Force Majeure beyond the control of Samsung to fulfil any of its obligations stated herein.

13. Samsung shall not be liable to the customer for any loss and/or damages of any kind suffered in connection with these Terms and Conditions and/or the Offer.

14. By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the United Arab Emirates and such disputes shall be resolved by the competent courts of the Emirate of Dubai, United Arab Emirates.

10. يخضع العرض في جميع الأوقات للتوفر على سبيل المثال توفر المنتج والكميات والنماذج والألوان والهدايا المجانية.

11. تحتفظ شركة سامسونج وفقاً لتقديرها الخاص بالحق في إلغاء أو تعديل العرض أو تعديل أي من هذه الشروط والأحكام، في أي وقت قبل مدة سريان العرض.

12. لا تتحمل سامسونج وأي من شركائها المسؤولية عن أي تأخير أو عدم تنفيذ أي من التزاماتها بموجب هذه الشروط والأحكام عند حدوث تقييد حجر صحي بسبب تفشي أي وباء محلي أو عالمي، أو في حال وجود أي قيود أخرى مفروضة من الحكومة الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة أو المحلية لأي من الإمارات أو عند حدوث أي قوة قاهرة أخرى خارجة عن إرادة سامسونج للوفاء بأي من الالتزامات المنصوص عليها في هذه الشروط والأحكام.

13. لا تتحمل سامسونج أية مسؤولية تجاه العميل عن أي خسارة أو ضرر من أي نوع مرتبط بهذه الشروط والأحكام أو المشاركة في هذا العرض.

14. إذا قام العميل بالاشتراك في هذا العرض فإنه يوافق بأن أي نزاع قد ينشأ عن المشاركة مهما كانت طبيعته سواء كان ذوارتباط مباشر أو غير مباشر في هذا العرض أو الشروط والأحكام يخضع لقوانين ولوائح دولة الإمارات العربية المتحدة ويفسر وفقاً لها، وهذه النزاعات يتم الفصل بها من قبل المحاكم المختصة في إمارة دبي، في الإمارات العربية المتحدة.